
Aanvullende  vraag bij antwoord  op vraag 9: Als  antwoord wordt alleen het jaar 2015
benoemd  terwijl  de vraag  was  aan  welke onderdelen  van  het hondenpoepbeleid zijn  deze 
middelen  besteed  vanaf 2015  tot heden.  Graag  antwoord  aan welke  middelen  de
besparing  is besteed in 2016,  2017, 2018  en 2019?

Vanaf 2015 is er geen separaat budget  voorzien  voor hondenpoepbeleid.  Dit was een
keuze van  de Raad bij de begroting  in 2015 (Flow) en opvolgende  jaren.  Om die reden
worden  op dit moment  geen  specifieke voorzieningen  meer aangelegd  voor de uitvoering
van  het hondenpoepbeleid, Vanuit  het hondenpoepbeleid  is niet aangegeven aan  welke
opgaven in de gemeentelijke  begroting  de vrijkomende  middelen besteed dienen te
worden.  Het  treffen van  algemene voorzieningen  voor  afval en hondenpoep  en het
onderhoud  daarvan  zijn  meegenomen in de budgetten van  groenonderhoud  en inzameling 
afval.

Ik heb de documenten nagekeken maar kan uw antwoord nergens terugvinden. Wilt u mij het 
document waar ik dit antwoord in terug kan vinden toesturen. De nota Evaluatie en herijking 
hondenpoepbeleid is hierop nooit aangepast, een eventuele wijziging in dit beleid is niet terug te 
vinden. Waarom is dit niet gebeurd?






